



Integrated Management Integrated Management System

在當今的時代，ISO9001，ISO14001和OHSAS18001的聲望越來越高，建立綜合管理體系能夠更有力和有效地細化企業的核心操作。在這個競爭激烈的商業環境下，這已被視為明智的有益的企業管理策略。

好處：

- 單一的商業管理系統綜合了ISO 9001，ISO 14001及OHSAS 18001及其他類似的認證的好處
- 業務的營運會更有效
- 減低成本
- 為現存的系統管理提供簡易的方法



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

國際認可認證有限公司
Tel: 3977 8988
Fax: 2806 1940
enquiry@aci-limited.com
www.aci-limited.com



Integrated Management Integrated Management System

The adoption of ISO 9001, ISO 14001 and OHSAS 18001 is increasingly gaining popularity nowadays. To establish IMS, an integrated management system can streamline the organization's core operations effectively and efficiently. It has been regarded as a sensible and useful corporate management strategy in this competitive business environment.

Benefits:

- **One single business management system which integrates the benefits from ISO 9001, ISO 14001 and OHSAS 18001 and the like**
- **business will operate in a more efficiency way**
- **less bureaucracy**
- **reducing costs**
- **simplified approach to the management of existing system**



國際認可証有限公司
Accredited Certification International Limited

ACI
Tel: 3977 8988
Fax: 2806 1940
enquiry@aci-limited.com
www.aci-limited.com